
 
 
 
 
 

 

OSNOVNA ŠKOLA LIJEPA NAŠA 

T U H E L J 
 
 

KLASA: 007-04/23-01/3 

URBROJ: 2140-80-01-23-5 

 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

             s 18. sjednice Školskog odbora 
  

 

Prisutni: Davor Žažar, Ivana Cvetko, Marko Brozović, Ana-Marija Hercigonja i Valentina 

Žitnik 
 

Opravdano nenazočni: Natalija Knezić-Medvedec, Mladen Lončarić 
 

Osim članova Školskog odbora sjednici je prisustvovala ravnateljica Škole Snježana Romić 
 

Zapisničarka: Valentina Žitnik, stručni suradnik defektolog 
 

Sjednicu otvara predsjednik Školskog odbora Davor Žažar, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

kvorum i čita dnevni red s Poziva na sjednicu: 
 

1.   Usvajanje zapisnika s 17. sjednice Školskog odbora 

2. Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa po provedenom natječaju 

3. Donošenja Pravilnika o korištenju školske sportske dvorane te ostalih prostora i opreme Škole 

4. Zauzimanje stajališta vezano uz Eksperimentalni program Cjelodnevna škola – davanje ili  

            uskraćivanje suglasnosti 

5. Donošenje odluka o: 

▪ Prodaji zemljišta temeljem Procjembenog elaborata i mišljenja o istom Zajedničkog 

procjembenog povjerenstva Krapinsko-zagorske županije i Grada Krapine od 9. 3. 2023.  

▪ Ponudi za kupnju školskog stana temeljem zahtjeva najmoprimke Zdenke Vahtarić  

6. Pitanja i prijedlozi 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Ad. 1.) Zapisnik s 17. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 2.) Po provedenom natječaju Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za 

zasnivanje radnog odnosa s Petrom Ratkajec. 
 

Ad. 3.) Školski odbor jednoglasno je donio Pravilnik o korištenju školske sportske dvorane te 

ostalih prostora i opreme Škole. 

 

Ad. 4.)  Poštujući odluku Učiteljskog vijeća, Školski odbor jednoglasno je uskratio suglasnost 

da se OŠ Lijepa naša, Tuhelj uključi u Eksperimentalni program Cjelodnevna škola. 

 

Ad. 5.) Školski odbor jednoglasno se donio odluku da se proda zemljište temeljem 

Procjembenog elaborata i mišljenja o istom Zajedničkog procjembenog povjerenstva 

Krapinsko-zagorske županije i Grada Krapine od 9. 3. 2023.  

 

Školski odbor jednoglasno je donio odluku da se izradi Procjembeni elaborat kako bi se 

utvrdila vrijednost školskog stana. 

 

Ad. 6.)  Ravnateljica je upoznala prisutne s podatkom da se planirana sanacija krovišta školske 

sportske dvorane neće ostvariti jer je procjenjeno premama elementima vrednovanja  

 

 



 

 

da nije isplativo prijavljivati se na projekt. Također, škola je od 24. – 26. 4. 2023. trebala biti 

domaćin Državnog natjecanja iz Geografije, ali je zbog propusta u objavljenom natječaju 

Agezije za odgoj i obrazovanje zaprimljena žalba koja traje do 29. 4 . 2023. te se održavanje 

istog odgađa. 

 

Sjednica je završila u 7:50. 

 

Zapisničarka:       Predsjednik Školskog odbora: 

Valentina Žitnik       Davor Žažar 

 

 


